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TECHNISCHE VRAGEN 2025  
(vragen conform art. 25 RvO 2024 betreffende raadsvoorstellen,  
schriftelijke beantwoording zsm voor Raadscommissie of Raad) 

 
Datum 
ingekomen 

Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord  

19-06-2025 D66-Besluit over 
oversteek-
voorzieningen 
Floris V Dreef  

1. M.b.t. de financiën: Wat zijn de voors en tegens om dit project 
te financieren uit de reserve algemene middelen? 
M.n. beperkt dit de genoemde structurele last van € 2250 per 
jaar? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2. Is herplant/verhuizing van te verwijderen bomen mogelijk c.q. 
gepland? 
 
 
 
 
 
 

23-06-2025 
1. Vanuit het BBV is de gemeente verplicht om de uitvoering van 
het ontwerp Floris V Dreef te activeren, waardoor de gemeente 
automatisch te maken krijgt met structurele kapitaallasten 
gedurende de gehele afschrijvingsperiode van 25 jaar. Deze 
structurele kapitaallasten kunnen gedekt worden uit de 
algemene reserve door een bestemmingsreserve ad. 90.000,— 
voor kapitaallasten Floris v Dreef in te stellen. In deze 
bestemmingsreserve worden de volledige kapitaallasten van 25 
jaar gestort vanuit de algemene reserve waarna de jaarlijkse 
kapitaallasten onttrokken kunnen worden vanuit de 
bestemmingsreserve. De voor- en nadelen die hierbij horen, zijn: 
Voordeel: 
- De structurele kapitaallasten hebben geen effect op het 
begrotingsresultaat, doordat er dekking is vanuit de 
bestemmingsreserve. Dit helpt bij het jaarlijks opstellen van een 
sluitende begroting.  
Nadeel: 
- De solvabiliteit neemt elk jaar iets af, doordat er jaarlijks 
kapitaallasten vanuit het eigen vermogen gedekt worden. Deze 
afname is echter wel verwaarloosbaar, omdat het een klein 
bedrag is. 
2. Om bomen te kunnen herplanten moeten deze hierop 
voorbereid worden. Hierbij wordt rondom de boom het 
wortelpakket afgestoken. Na enkele maanden kan de boom dan 
in het plantseizoen, bij voorkeur in februari, herplant worden. 
Hierbij is er nog altijd het risico dat de boom de verplaatsing niet 
overleefd. Daarnaast betekent het herplanten van de boom dat 
de aanleg van de fiets-/voetgangersoversteekplaats niet voor 
februari 2026 kan plaats vinden. Gezien de urgentie om veilige 
oversteekplaatsen aan te leggen is dit niet wenselijk. Er zullen 
nieuwe bomen geplant worden.  
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3. Beide locaties zijn gepland verschoven t.o.v. de plaatsen waar 
auto's in- en uitrijden. D.w.z. op een andere locatie waar het 
langzaam verkeer tijdens de morgenspits nú oversteekt. 
Hoe schatten de verkeersdeskundigen het risico in dat langzaam 
verkeer niet gebruik zal maken van de nieuwe voorziening maar 
in het spoor van de bestaande kruisende wegen (Erfgooiersdreef 
/ Zuiderzeedreef) zal oversteken? 

3. Aannemelijk is dat sommige overstekers (met name 
volwassenen) geen gebruik gaan maken van de te realiseren 
oversteekvoorzieningen. Dat zal vooral op momenten zijn met 
weinig verkeer wanneer oversteken makkelijk is en het risico 
laag. De oversteekvoorzieningen zijn vooral nuttig voor 
kwetsbare verkeersdeelnemers die moeite kunnen hebben bij 
het oversteken tijdens een piek in de verkeersdrukte, zoals 
kinderen die ‘s morgens naar school gaan. Daarvoor is het juist 
een voordeel dat de oversteken verschoven ten opzichte van de 
kruisingen komen te liggen. Daar zijn minder 
verkeersbewegingen, is door de wegversmalling de 
oversteeklengte korter en de verkeerssnelheid lager. Daardoor is 
het risico bij oversteken op de oversteekvoorziening lager dan bij 
oversteken op de kruisingen zelf en mag verwacht worden dat er 
gebruik van gemaakt gaat worden. 

19-06-2025 D66-Ontwerp 
omgevingsvisie 
Blaricum 

In Hoofdstuk 4 wordt gesproken over Multifunctionele kloppende 
dorpsharten. Het betreft centrum Dorp rond de Blaercom en 
winkelcentrum Bijvanck met de Malbak. 
In het kaartje op pagina 35 waar deze dorpsharten worden 
weergegeven is in de Blaricummermeent geen verwijzing naar 
een dorpshart weergegeven. 
Als de Malbak met het winkelcentrum Bijvanck deze rol moet 
vervullen, ook voor de Blaricummermeent, zal er mogelijk nog 
veel moeten gebeuren om dit centrum aantrekkelijker te maken. 
Interviews met Jongeren geven aan dat zij de gezelligheid en 
Blaricumse sfeer vooral in Blaricum Dorp ervaren. 
Staan er plannen op stapel om het dorpscentrum Bijvanck en de 
Malbak aantrekkelijker te maken voor bewoners van de 
Blaricummermeent? 

24-06-2025 
In de omgevingsvisie staan onze ambities en doelen ook voor 
het dorpscentrum Bijvanck. Om deze te behalen zijn wij mede 
afhankelijk van initiatieven en medewerking van inwoners, 
ondernemers, lokale eigenaren en maatschappelijke 
organisaties. Wij hopen iedereen met de omgevingsvisie te 
inspireren tot goede ideeën en voorstellen. Op het moment dat 
een initiatief of voorstel zich aandient, gaan wij hierover in 
gesprek en bekijken we of en hoe dit kan worden gerealiseerd. 
In het locatieonderzoek woningbouw is het winkelcentrum de 
Bijvanck in beeld geweest voor een upgrade in samenhang met 
woningbouw. Hier bleek bij de pandeigenaren / winkeliers / 
gezondheidscentrum geen draagvlak. Er lopen op dit moment 
nog onderzoeken/gesprekken met gebruikers van buurthuis de 
Malbak wat mogelijk nog kan leiden tot nieuwe initiatieven, maar 
er is nog niets concreet. 

23-06-2025 HvB-Beheerplan 
civiele kunstwerken 

Op basis van inspectierapport en beheerplan door DGM 
Projecten BV en Nico Broek Advies.  
De constructieve risico’s zijn onvoldoende onderzocht, er zijn 
verslechterde kunstwerken: 
•Betonduiker Goyergracht: verschoven, functioneert niet meer. 
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•Houten damwand Goyerweg: rot, kan bezwijken → “vervanging 
geadviseerd in 2025”. 
•Twee betonbruggen Goyergracht: matige staat, leuningen en 
slijtlaag vereisen herstel. 
Wat zijn de verwachtingen voor bovenstaande zaken? 
Onzeker eigendom en beheerverantwoordelijkheid 
Voor 5 kunstwerken (grens Huizen) en 11 andere objecten 
(zoals van Waterschap of RWS) ontbreken heldere afspraken 
over eigendom en beheer. Deze objecten zijn niet meegenomen 
in de budgettering. 
Maar er zijn nog meer financiële onzekerheden zoals: 
•Prijspeil 2024 is niet geïndexeerd. 
•Tekorten dreigen door schaarste aan personeel en materialen. 
•Onvoorziene kosten zijn slechts deels afgedekt (15% marge). 
•Het plan bevat geen meerjarenstrategie voor de vervangings-
opgave vanaf 2030, ondanks een vervangingswaarde van € 38,6 
miljoen. Dit vormt een risico voor toekomstige begrotingen. 
Komen deze er? 
Komt er een scenario voor: 
1.Eigendomsafspraken vastleggen met buurgemeenten en 
derden (Waterschap, RWS). 
2.Jaarlijkse actualisatie budget t.b.v. inflatie, schaarste en 
onvoorziene kosten. 
3.Samenwerking BEL-gemeenten intensiveren (capaciteit & 
kennisdeling). 

17-06-2025 PvdA/GL- 
Beheerplan civiele 
kunstwerken 

Het valt op dat er bij controles niet onder water is gecheckt, dit 
kan tot een veiligheidsrisico leiden. Iets wat ook bij de risico’s 
genoemd wordt.  
Wat is de reden dat dit niet gedaan is? 

24-06-2025 
Vanuit dit voorstel wordt naast uitvoeringskrediet ook krediet 
aangevraagd voor het jaarlijks uitvoeren van de inspecties 
conform de richtlijn zoals de NEN2767 en CUR117. Daarin is 
opgenomen het uitvoering van inspecties per object, zoals onder 
de waterlijn. Alle benodigde onderhoudsmaatregelen volgen uit 
die inspecties en zullen via het nog af te sluiten beheer en 
onderhoudscontract opgepakt worden. 
Omdat op dit moment niet alle onderhoudsmaatregelen bekend 
zijn is: 
A. het uitvoeren van inspecties (jaarlijks) benodigd. 
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B. is in het krediet voor het beheer en onderhoudscontract 
risicoreservering meegenomen (onvoorzien). 
Gezien de leeftijd van de objecten en de huidige status is uit de 
al gedane inspecties geen aanleiding ontstaan om aanvullende 
(onder water) inspecties uit te voeren. 

02-06-2025 D66-Jaarstukken 
2024 BEL 
Combinatie 

In nationaal en Europees verband maakt men zich steeds meer 
zorgen over de afhankelijkheid, beschikbaarheid én 
vertrouwelijkheid van ICT-dienstverlening, programmatuur en 
m.n. cloudopslag van grote zogenoemde 'big tech'-bedrijven uit 
de Verenigde Staten. 
Het internationaal strafhof heeft inmiddels ondervonden hoe dit 
in de praktijk kan uitpakken. 
Heeft het college inzichten (en zo ja welke) in de volgende 
zaken: 
 
1. De mate waarin de gemeente én de BEL Combinatie 
afhankelijk is van voornoemde dienstverleners (direct én 
indirect)? 
 
2. Is er een fall-back scenario in het geval de (gedeeltelijke) 
onbeschikbaar zal optreden? 
 
3. Risico is een product van kans × impact. Kan het college een 
inschatting geven van beide parameters? 

24-06-2025 
1. De BEL Combinatie is, net als vele andere gemeenten in 
Nederland, afhankelijk van Microsoft met betrekking tot mail en 
office 365 en Windows. Dit zijn voor de BEL combinatie primaire 
bedrijfsprocessen. Voor de organisatie is het belangrijk dat er 
een stabiele en efficiënte digitale werkomgeving is en Microsoft 
voorziet hierin. Op dit moment zijn ook geen minimaal 
gelijkwaardige alternatieven voorhanden.  
2. Er is geen fall-back scenario. Wanneer er geen toegang meer 
is tot onze Microsoft omgeving werkt de mail niet meer en 
kunnen we mogelijk niet meer bij werkbestanden. Veel 
processen vinden plaats in vak-applicaties en zouden dus deels 
door kunnen blijven gaan. Voor het deel van het werk dat niet 
gedaan kan worden door het (deels) uitvallen van Microsoft 
(voorstellen, brieven) betekent dit een vertraging in de voortgang 
van het werk en efficiency-verlies. Het verkennen van een fall-
back scenario is om die reden aan te bevelen maar is zeer 
kostbaar en geldt ook voor veel andere gemeenten. 
3. De kans is klein,  maar de impact van het niet beschikbaar zijn 
van Microsoft producten is groot. Het is lastig om beide 
parameters in cijfers uit te drukken. Maar daarmee kan het zijn 
dat het risico aanzienlijk is. In de BEL-organisatie wordt hard 
gewerkt om het risico zo laag mogelijk te houden door te kiezen 
voor juiste instellingen en daarmee te zorgen dat de data binnen 
de grenzen van de EU blijven. Blijvende aandacht voor goede 
bedrijfscontinuïteitsplannen en goede informatiebeveiliging is 
hierin essentieel.  
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